

Terms and Conditions

Campaign Period:

1. The campaign is applicable from 01-September-2026 to 30-November-2026 inclusive of the start and end dates (the "Campaign Period").

Campaign Details:

1. The campaign gives the opportunity to ADIB customers to make at least 5 payments with a total amount of AED 300 to any of the eligible service providers and get a chance to win iPhone 17 Pro Max or AED 1,000 cash prize (the "Prize").
2. Monthly Winners for the iPhone prize are 3 winners.
3. AED 1,000 cash prize for 1 winner will be selected for each calendar day within the relevant calendar month.
4. All winners will be selected through the monthly lucky draw conducted for that month in accordance with applicable regulatory requirements and the draw results shall be final.
5. A total of 100 winners will be announced (9 iPhone winners and 91 cash prize winners) during the campaign.
6. Eligible service providers are Etisalat – Du – Salik.
7. Channel: ADIB Mobile App

Campaign Participation and Eligibility:

1. This campaign is open to ADIB Retail customers who make payments through ADIB Mobile App and who did not make Etisalat, Du or Salik payments through ADIB Mobile App during the period from 01 January 2026 to 30 June 2026.
2. To participate in the campaign, an ADIB account holder or Covered cardholder must make at least set of five (5) payments, with a total of AED 300 or more, during a calendar month within the campaign period across any of the eligible providers.
3. Entries: Each set of five (5) successful payments made to the eligible providers, with a cumulative spend of AED 300 or more within a calendar month, will earn one (1) entry into that month's lucky draw. For example, if set of five (5) with a total spend of AED 300 or more are successfully made on September-2026, then one entry will be earned for the lucky draw of the month of September 2026.
4. Additional Entries: Customers may earn additional entries to increase their chances of winning. One (1) additional entry will be awarded for each of the following achieved after meeting the initial qualification criteria & the same transaction or spend amount may not be counted more than once for additional entries:

الشروط والأحكام

فترة الحملة الترويجية:

1. تسري الحملة الترويجية من 01 سبتمبر 2026 إلى 30 نوفمبر 2026، شاملة تاريخي البداية والنهاية، ويُشار إليها بـ "فترة الحملة الترويجية".

تفاصيل الحملة الترويجية:

1. تتيح الحملة الترويجية لمتعملي مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") فرصة إجراء ما لا يقل عن 5 دفعات بمبلغ إجمالي قدره 300 درهم إماراتي إلى أي من مزودي الخدمات المؤهلين، وذلك للحصول على فرصة للفوز بجهاز iPhone Pro Max 17 أو جائزة نقدية بمبلغ 1,000 درهم إماراتي، ويُشار إليها بـ "الجائزة".
2. يبلغ عدد الفائزين شهرياً بجائزة iPhone ثلاثة فائزين.
3. سيتم اختيار متعامل واحد للفوز بجائزة نقدية قدرها 1,000 درهم إماراتي عن كل يوم تقويمي ضمن الشهر التقويمي المعني.
4. سيتم اختيار جميع الفائزين من خلال السحب الشهري الذي يُجرى لذلك الشهر وفقاً للمتطلبات التنظيمية المعمول بها وستكون نتائج القرعة نهائية.
5. سيتم الإعلان عن إجمالي 100 فائز خلال فترة الحملة الترويجية، وهم 9 فائزين بجائزة iPhone و91 فائزاً بالجائزة النقدية.
6. مزودو الخدمات المؤهلون هم: اتصالات – دو – سالك.
7. القناة: تطبيق الهاتف المتحرك من مصرف أبوظبي الإسلامي.

المشاركة في الحملة الترويجية ومعايير الأهلية:

1. هذه الحملة الترويجية متاحة لمتعملي الخدمات المصرفية للأفراد من مصرف أبوظبي الإسلامي الذي يقومون باستخدام تطبيق الهاتف المتحرك من المصرف للدفع، والذين لم يقوموا بإجراء مدفوعات إلى اتصالات أو دو أو سالك من خلال تطبيق الهاتف المتحرك من المصرف خلال الفترة من 01 يناير 2026 إلى 30 يونيو 2026.
2. للمشاركة في الحملة الترويجية، يجب على صاحب حساب أو حامل بطاقة مغطاة لدى المصرف إجراء مجموعة مكونة من خمس (5) دفعات على الأقل، بإجمالي مبلغ لا يقل عن 300 درهم إماراتي أو أكثر، خلال شهر تقويمي ضمن فترة الحملة الترويجية، وذلك عبر أي من مزودي الخدمات المؤهلين.
3. المشاركات: كل مجموعة مكونة من خمس (5) دفعات ناجحة يتم إجراؤها إلى مزودي الخدمات المؤهلين، وإجمالي مبلغ تراكمي لا يقل عن 300 درهم إماراتي خلال شهر تقويمي، تمنح المتعامل فرصة مشاركة واحدة في السحب الشهري لذلك الشهر. على سبيل المثال، إذا تم إجراء مجموعة من خمس (5) دفعات بإجمالي مبلغ قدره 300 درهم إماراتي أو أكثر بنجاح في شهر سبتمبر 2026، فسيحصل المتعامل على فرصة مشاركة واحدة في السحب الخاص بشهر سبتمبر 2026.
4. المشاركات الإضافية: يجوز للمتعاملين الحصول على مشاركات إضافية لزيادة فرصهم في الفوز. سيتم منح مشاركة إضافية واحدة عن كل مما يلي، بعد استيفاء معايير التأهل الأساسية ولا يجوز احتساب المعاملة ذاتها أو مبلغ الإنفاق ذاته أكثر من مرة لأغراض المشاركات الإضافية:

شروط وأحكام الحملة الترويجية – ادفع واربح Pay & Earn Campaign – Terms & Conditions

- a) Each additional spend of AED 200 above the minimum qualifying spend of AED 300 while meeting 5 payments or more; or
b) Each additional set of two (2) transactions with a combined value of AED 150 or more.

Customer Eligibility	Number of Entries
5 payments with total amount of AED 300 spend or more	1 entry (Essential to qualify)
Every additional AED 200 spend	1 entry (additional)
Every additional 2 payments worth AED 150 or more	1 entry (additional)

Example 1 – Additional Spend

A customer completes: 5 transactions totaling AED 300 or more → earns 1 entry.

In case the customer spends AED 200 or more above AED 300 he/she will earn additional entry for each AED 200.

If the customer spends an additional AED 400 (above the initial AED 300): Total entries = 3 (1 base + 2 additional)

Example 2 – Additional Transactions

A customer completes: 5 transactions totaling AED 300 or more → earns 1 entry

The customer then: Makes 2 additional transactions totaling AED 150 → earns +1 entry. Total entries = 2

If repeated (another 2 transactions totaling AED 150): Total entries = 3

Prizes:

- c) Monthly Winners for the iPhone prize are 3 winners.
d) AED 1,000 cash prize for 1 winner will be selected for each calendar day within the relevant calendar month.
e) All Winners will be selected through the monthly lucky draw conducted for that month.

- All additional transactions and spend must be completed with eligible service providers during the Campaign Period to qualify.
- Payments can be made in varying amounts and multiple transactions are permitted, provided they are made to eligible providers and count toward the minimum requirement of 5 transactions and a total spend of AED 300.
- Where payments are made using the "Pay Multiple Bills" feature available on ADIB Mobile App, one (1) entry will be granted upon completion of a qualifying set of five (5) successful payments with a cumulative spend of AED 300

- (أ) كل إنفاق إضافي بمبلغ 200 درهم إماراتي فوق الحد الأدنى للإنفاق المؤهل البالغ 300 درهم إماراتي بشرط الالتزام بخمسة دفعات أو أكثر؛ أو
(ب) كل مجموعة إضافية مكونة من معاملتين (2) بمبلغ إجمالي يبلغ 150 درهماً إماراتياً أو أكثر.

أهلية المتعامل	عدد المشاركات
5 دفعات بمبلغ إجمالي قدره 300 درهم إماراتي أو أكثر	مشاركة واحدة (أساسية للتأهل)
كل إنفاق إضافي بمبلغ 200 درهم إماراتي	مشاركة واحدة (إضافية)
كل دفعتين إضافيتين بمبلغ 150 درهماً إماراتياً أو أكثر	مشاركة واحدة (إضافية)

مثال 1 – الإنفاق الإضافي

يقوم المتعامل بإتمام: 5 معاملات بإجمالي 300 درهم إماراتي أو أكثر → يحصل على مشاركة واحدة.
وفي حال قام المتعامل بإنفاق 200 درهم إماراتي أو أكثر زيادة عن 300 درهم إماراتي → يحصل على مشاركة إضافية واحدة عن كل 200 درهم إضافية.
إذا أنفق المتعامل مبلغاً إضافياً قدره 400 درهم إماراتي فوق مبلغ 300 درهم إماراتي الأساسي:
إجمالي المشاركات = 3، أي مشاركة أساسية واحدة + مشاركتان إضافيتان.

مثال 2 – المعاملات الإضافية

يقوم المتعامل بإتمام: 5 معاملات بإجمالي مبلغ 300 درهم إماراتي أو أكثر → يحصل على مشاركة واحدة.
ثم يقوم المتعامل بإجراء: معاملتين إضافيتين بإجمالي مبلغ 150 درهماً إماراتياً → يحصل على مشاركة إضافية واحدة.
إجمالي المشاركات = 2.
في حال تكرار ذلك، أي إجراء معاملتين أخريين بإجمالي مبلغ 150 درهماً إماراتياً:
إجمالي المشاركات = 3.

الجوائز:

- (أ) يبلغ عدد الفائزين بجائزة iPhone ثلاثة فائزين شهرياً.
(ب) سيتم اختيار فائز واحد بجائزة نقدية قدرها 1,000 درهم إماراتي عن كل يوم تقويمي ضمن الشهر التقويمي المعني.
(ج) سيتم اختيار جميع الفائزين من خلال السحب الشهري الذي يجري لذلك الشهر.
1. يجب إتمام جميع المعاملات والإنفاق الإضافي مع مزودي الخدمات المؤهلين خلال فترة الحملة الترويجية حتى يتم حسابها ضمن الأهلية.
2. يمكن إجراء المدفوعات بمبالغ مختلفة، كما يُسمح بإجراء معاملات متعددة، شريطة أن تتم إلى مزودي الخدمات المؤهلين وأن تُسبب ضمن الحد الأدنى المطلوب، وهو 5 معاملات وإجمالي إنفاق قدره 300 درهم إماراتي أو أكثر.
3. في حال إجراء المدفوعات باستخدام خاصية "ادفع فواتير متعددة" المتاحة على تطبيق الهاتف المتحرك من المصرف، سيتم منح مشاركة واحدة عند إتمام

or more across the eligible service providers.

- The payments must be made through ADIB Mobile Banking.
- The payments must be successful and not cancelled, rejected, refunded and/or reversed.
- The payment can be made using any ADIB personal account or Covered card available on ADIB Mobile App.
- Each customer may win once per the monthly lucky draw and can also participate in the next month's lucky draw by submitting more payments. However, entries from previous month will not be carried forward to the draw for the next month.

Draw Mechanism:

- A total of 3 lucky draws will be conducted during the Campaign Period.
- September 2026: 33 winners (3 iPhone winners and 30 cash prize winners).
- October 2026: 34 winners (3 iPhone winners and 31 cash prize winners).
- November 2026: 33 winners (3 iPhone winners and 30 cash prize winners).
- The monthly draw for the previous month's entries will be held on the 15th of the following month. If the 15th falls on a weekend or public holiday, the draw will be held on the next working day. Winners will be announced within three working days of the draw date, and prizes will be awarded within fifteen working days of the winner's announcement.
- The lucky draw will be conducted as per the approved process and procedure of the governing and licensing entities.
- The winners will be informed via SMS, email, or phone, based on the information available in the bank records.
- The winners may be announced on the Bank's website and/or social media channels in accordance with applicable privacy requirements and the Bank's privacy notice.

Other Terms:

- The iPhone prize is not transferable, cannot be redeemed for cash, and cannot be exchanged, and the AED 1,000 cash prize will be paid only as a cash prize and is not transferable or exchangeable.
- ADIB staff are not eligible for this campaign.
- The Prizes are subject to winner verification, satisfaction of these Terms, prize availability, and applicable regulatory approvals. Awarding a Prize in this campaign does not create any obligation on ADIB to award similar prizes in future campaigns.
- The prizes will be paid exclusively from ADIB Shareholders' funds at the Bank's sole discretion.

مجموعة مؤهلة مكونة من خمس (5) دفعات ناجحة بإجمالي إنفاق تراكمي قدره 300 درهم إماراتي أو أكثر عبر مزودي الخدمات المؤهلين.

- يجب إجراء المدفوعات من خلال الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك من مصرف أبوظبي الإسلامي.
- يجب أن تكون المدفوعات ناجحة، وألا تكون ملغاة أو مرفوضة أو مستردة و/أو معكوسة.
- يمكن إجراء الدفع باستخدام أي حساب شخصي لدى المصرف أو بطاقة مغطاة متاحة على تطبيق الهاتف المتحرك من المصرف.
- يمكن لكل متعامل الفوز بجائزة واحدة في السحب الشهري لكل شهر، كما يمكنه المشاركة في سحب الشهر التالي من خلال إجراء مدفوعات إضافية. ومع ذلك، لن يتم ترحيل المشاركات من الشهر السابق إلى السحب الخاص بالشهر التالي.

آلية السحب:

- سيتم إجراء إجمالي ثلاثة سحبيات خلال فترة الحملة الترويجية.
- سبتمبر 2026: عدد 33 فائزاً (ثلاثة فائزين بجهاز iPhone و 30 فائزاً بالجائزة النقدية).
- أكتوبر 2026: عدد 34 فائزاً (ثلاثة فائزين بجهاز iPhone و 31 فائزاً بالجائزة النقدية).
- نوفمبر 2026: عدد 33 فائزاً (ثلاثة فائزين بجهاز iPhone و 30 فائزاً بالجائزة النقدية).
- سيجري السحب الشهري للمشاركات المؤهلة للشهر السابق في اليوم الخامس عشر من الشهر التالي. وفي حال صادف يوم 15 عطلة نهاية الأسبوع أو عطلة رسمية، فسيتم إجراء السحب في يوم العمل التالي. وسيتم الإعلان عن الفائزين خلال ثلاثة أيام عمل من تاريخ السحب، كما سيتم تسليم الجوائز خلال خمسة عشر يوم عمل من تاريخ الإعلان عن الفائزين.
- سيتم إجراء السحب وفقاً للإجراءات المعتمدة من الجهات المنظمة والجهات المانحة للتراخيص.
- سيتم إبلاغ الفائزين عبر الرسائل النصية القصيرة أو البريد الإلكتروني أو الهاتف، وذلك بناءً على المعلومات المتوفرة في سجلات المصرف.
- يمكن الإعلان عن الفائزين عبر الموقع الإلكتروني للمصرف و/أو صفحات التواصل الاجتماعي الخاصة به وفقاً لمتطلبات الخصوصية المعمول بها وإشعار الخصوصية الخاص بالمصرف.

شروط أخرى:

- جائزة الآيفون غير قابلة للتحويل، ولا يمكن استبدالها نقداً، ولا يمكن تبديلها. وتدفع الجائزة النقدية البالغة 1,000 درهم إماراتي كجائزة نقدية فقط، وهي غير قابلة للتحويل أو التبدل.
- إن موظفي المصرف غير مؤهلين للمشاركة في هذه الحملة الترويجية.
- تخضع الجوائز للتحقق من الفائز، واستيفاء هذه الشروط، وتوافر الجائزة، والحصول على الموافقات التنظيمية المعمول بها. ولا يؤدي منح جائزة في هذه الحملة إلى نشوء أي التزام على مصرف أبوظبي الإسلامي بمنح جوائز مماثلة في حملات مستقبلية.
- سيتم دفع الجوائز حصرياً من أموال مساهمي مصرف أبوظبي الإسلامي ووفقاً لتقدير المصرف المطلق.

5. Applicable regulatory and/or governing guidelines from any of the authorities in the UAE will apply as-is.
6. ADIB may, subject to applicable law and any regulatory or licensing approvals, amend, suspend, extend or terminate the Campaign at any time by giving appropriate notice. ADIB may refuse, reverse or cancel entries, withhold or re-award a Prize, or disqualify any customer where ADIB reasonably suspects fraud, misuse, manipulation, duplicate or automated entries, system abuse, breach of these Terms, ineligible transactions, or cancelled, reversed, refunded, disputed or unsuccessful payments. Winners are subject to verification of eligibility, account status and ADIB records; ADIB's records and draw results are final, except in case of manifest error or regulatory direction. If a Prize is unavailable, ADIB may substitute a prize of equal or greater value. ADIB is not liable for technical failures, system outages, delays, lost communications, third-party failures, or events beyond its reasonable control. To the extent permitted by law, ADIB's liability in connection with the Campaign is limited to the value of the relevant Prize. Any taxes, fees or charges associated with accepting or using a Prize are the winner's responsibility. By participating, customers consent to ADIB processing their information and contacting or announcing winners for Campaign administration, in accordance with applicable law and ADIB's privacy notice.

5. تسري الإرشادات التنظيمية و/أو التوجيهية المعمول بها والصادرة عن أي من السلطات في دولة الإمارات العربية المتحدة كما هي.
6. يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي بحقه، وفقاً لتقديره المطلق وبما يتوافق مع القوانين والأنظمة المعمول بها، في تعديل الحملة أو تعليقها أو تمديدتها أو إنهاؤها، ورفض المشاركات أو عكسها أو إلغاؤها، وحجب الجوائز أو إعادة منحها، واستبعاد أي متعامل في حال الاحتيال أو إساءة الاستخدام أو التلاعب أو المكررة أو الآلية أو إساءة استخدام الأنظمة أو الإخلال بهذه الشروط أو المعاملات غير المؤهلة أو المدفوعات الملغاة أو المعكوسة أو المستردة أو المتنازع عليها أو غير الناجحة. ويجوز له التحقق من الفائزين وتكون سجلاته ونتائج السحب نهائية وملزمة إلا في حالة الخطأ الواضح أو توجيه جهة رقابية مختصة، واستبدال أي جائزة غير متاحة بجائزة مساوية أو أعلى قيمة. ولا يتحمل أي مسؤولية عن الأعطال التقنية، أو الانقطاعات، أو التأخيرات أو فقدان الاتصالات أو إخفاقات الغير أو الأحداث الخارجية عن سيطرته المعقولة، وتقتصر مسؤوليته إلى الحد الذي يسمح به القانون على قيمة الجائزة. ويتحمل الفائز أي ضرائب أو رسوم مستحقة، وبوافق المتعامل على معالجة بياناته والاتصال بالفائزين أو الإعلان عنهم وفقاً لإشعار الخصوصية الخاص بمصرف أبوظبي الإسلامي.